
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2021. november 25-én megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében. 

 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett, Bagi Zsolt 
Arnold, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Dr. Mikola Nóra, Seresné Lados Éva, Tóth Imre 7 fő 
képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Bajzáthné Bertalan Ildikó, Dr. Bakos Beáta 2 fő 
képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Vinczéné Gál Éva a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője,  
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd. 
 
 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönt mindenkit a mai soros 
képviselő-testületi ülésen, megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 7 fő jelen van, Bajzáthné 
Bertalan Ildikó és Dr. Bakos Beáta képviselők jelezték távolmaradásuk okát, a képviselő-
testület határozatképes, az ülést megnyitja. A meghívóban 16 napirendi pont tárgyalása 
szerepel, megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz napirendi pont, 
illetve módosító javaslata? 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: javasolja, hogy a 6. napirendi pontot vegye le a 
testület napirendjéről, mely a mezőőri járulék megemelésére vonatkozó rendeletmódosítás lett 
volna, tekintettel arra, hogy a törvény erejénél fogva az önkormányzat továbbra sem emelheti 
meg 2022. évre a mezőőri járulékot. Plusz napirendi pontként javasolja tárgyalni, így 15. 
napirendi pontként az önkormányzat szervezeti és működési szabályzatának módosítását. 16. 
napirendi pontként javasolja tárgyalni a térítési díjak emeléséről szóló önkormányzati 
rendeletek hatályba nem lépésről szóló javaslatot, valamint 17. napirendi pontként Egyebek 
napirendi pont tárgyalását javasolja. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a meghívóban szereplő 6. napirendi pont levételre kerüljön? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
136/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
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Napirendi pont levétele 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete leveszi napirendjéről a 
meghívóban 6. pontként szereplő 
 

 „6./ Előterjesztés Jászladány nagyközség mezőőri szolgálatáról szóló 11/1998. 
(VIII. 27.) önkormányzat rendelet módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
   Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság” 
 
napirendi pontot, tekintettel arra, hogy a törvény erejénél fogva az önkormányzat 
továbbra sem emelheti meg 2022. évre a mezőőri járulékot. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 
  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 15. napirendi pontként a szervezeti és működési szabályzatról szóló önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló előterjesztést tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
137/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 15. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
15./ Előterjesztés Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

szervezeti és működési szabályzatáról szóló 17/2019. (X. 22.) önkormányzati 
rendelet módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 16. napirendi pontként a térítési díjak emeléséről szóló önkormányzati 
rendeletek hatályba nem lépéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadására tett javaslatot 
tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
138/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 



 3 

Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 16. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
16./ Javaslat a térítési díjak emeléséről szóló önkormányzati rendeletek hatályba 

nem lépésről szóló önkormányzati rendelet elfogadására 
 Előadó: Lovász Imre jegyző 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 17. napirendi pontként Egyebek napirendi pontot tárgyaljon a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
139/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 17. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
17./ Egyebek 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 17 napirendi pontot nyílt ülésben, 1 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
140/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
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1./ Előterjesztés a T-Plasztik Kft. újabb vételi ajánlatának megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
2./ Javaslat a belső ellenőrzés 2022. évi ütemtervére, megbízási szerződés 

elfogadására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
3./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2021. évi tevékenységéről 
 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
  
4./ Javaslat a Képviselő-testület 2022. évi munkatervére 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
5./ Előterjesztés az Értéktár bizottság féléves beszámolójának elfogadására 
 Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
6./ Előterjesztés a magánszemélyek kommunális adójáról szóló 5/2011. (III. 

31.) önkormányzat rendelet módosítására 
 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
7./ Előterjesztés az önkormányzati tűzoltóság támogatásával kapcsolatos 

döntés felülvizsgálatára 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
8./ Előterjesztés Vásárlási utalvány szabályzat elfogadására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
9./ Előterjesztés Tüzelőanyag vásárlási utalvány kibocsátásáról szóló 

szabályzat módosítására  
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
10./ Előterjesztés a 786/2020. (XI. 27.) számú Polgármesteri határozat 

módosítására, 2021. évi képviselői beszámoló formájának meghatározása, 
Ladányi Hírek ingyenes számának biztosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 



 5 

 
11./ Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-000035 azonosítószámon 

nyilvántartott „Komplex telepprogram Jászladányon II.” című 
projektben szakmai vezető kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 

12./ Előterjesztés állami tulajdonú ingatlanok ingyenes önkormányzati 
tulajdonba adására irányuló önkormányzati igény benyújtására  

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
13./ Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 

intézményvezető megbízásának meghosszabbítására  
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
14./ Előterjesztés a 2022. évi Járási Startmunka mintaprogram 

mezőgazdasági, helyi sajátosságokra épülő közfoglalkoztatás, valamint 
szociális jellegű program pályázat benyújtására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
15./ Előterjesztés Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-

testületének szervezeti és működési szabályzatáról szóló 17/2019. (X. 22.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
16./ Javaslat a térítési díjak emeléséről szóló önkormányzati rendeletek 

hatályba nem lépésről szóló önkormányzati rendelet elfogadására 
 Előadó: Lovász Imre jegyző 

 
17./ Egyebek 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 

Zárt ülés: 

 
18./ Javaslat az Év Embere Jászladányon 2021. kitüntető díjra 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a T-Plasztik Kft. újabb vételi ajánlatának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta. Köszönti 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd urat, aki a képviselők segítségére lesz abban, hogy a vételi ajánlat 
mennyire elfogadható, és amennyiben kérdések vagy javaslatok merülnek fel a képviselő-
testületi tagok részéről, akkor tájékoztatást nyújt, hogy milyen biztosítékokat lehet elvárni az 
adás-vétel során. Több körben tárgyalta már ezt a kérdést a testület, a legutóbbi döntés arról 
szólt, hogy nem szeretnék értékesíteni ezt az ingatlant. A T-Plasztik Kft. megkereste az 
önkormányzatot, jegyző úrral és főépítész úrral voltak náluk tárgyalni, ahol az volt a kérdés, 
hogy mi lenne az a biztosíték, ami az önkormányzat számára elfogadható. Kidolgozták az 
újabb vételi ajánlatot, mely kiküldésre került a képviselők részére. Ha a képviselő-testület 
elfogadja a leírt biztosítékokat, akkor értékesítésre kerülhet az ingatlan, ha pedig nem 
fogadják el a leírtakat, akkor helybenhagyják az előző döntést. Megkéri a képviselő-testület 
tagjait, hogy mondják el véleményüket, tegyék fel kérdéseiket. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: nagyon szeretné, ha a mai napon véglegessé tennék ezt a 
dolgot úgy, hogy mondják meg a T-Plasztik Kft-nek, hogy vagy leaszfaltozza a kerítés 
sarkától a Jászkiséri útig a Tisza utcát, vagy megépíti az elkerülőt, ez a feltétele az út 
eladásának. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek egyéb véleménye, javaslata? 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja a Tisza u. 1894/2 hrsz-ú ingatlan vételi ajánlatának elutasítását, tekintettel arra, hogy 
a lakossági érdekeket ez jelentősen sérti, hogy ezt a szakaszt kivegyék a forgalomból. A 
bizottság úgy gondolja, hogy a T-Plasztik Kft. a közelmúltban vállalt elképzeléseket felrúgta, 
csak a terület megszerzésére orientálódik. A bizottság ezt nem tudja elfogadni, szükséges, 
hogy a lakosságnak elfogadható megoldást nyújtson az útszakasz lezárását követően is a 
közlekedésben.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e még 
valakinek konkrét javaslata? 
 
Tóth Imre képviselő: szeretné, ha megoldás születne, és nem szeretné, ha mereven 
elutasítanák a vételi szándékot. A vételi ajánlatban szereplő értéket túl alacsonynak találja, 
tekintettel arra, hogy ez egy leburkolt, leaszfaltozott terület, nem egy szántóföldi területről, 
vagy földútról van szó. Ez az útszakasz burkolt, pormentesített, a vételi ajánlatot 
nevetségesnek tartja. Ahhoz, hogy közelíthessenek a T-Plasztik Kft. végső megoldásához, 
javasolja, hogy ismételten vessék fel azt a lehetőséget, hogy ha a lezárt vasúti átjárót 
megnyittatja, ami lehetővé tenné a vasúton túli rész megközelítését. Ha ennek a költségét 
vállalja, akkor ez egy megoldás lehetne arra, hogy a lakosság közlekedése biztosított legyen. 
Úgy gondolja, hogy ebben az esetben hozzájárulhatnának az út eladásához, de nem 1,5 millió 
forintért, mert ez az ár nevetséges, ez nem komoly ajánlat. Alpolgármester úr javaslatával 
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kapcsolatban, hogy ajánlják fel a T-Plasztik Kft-nek, hogy aszfaltozza le a Tisza utcát, nem 
tudja, hogy ez elégséges lenne-e az utca lakóinak. Lehet, hogy ezt fölvállalják, mert ez kerül a 
legkisebb költségbe, de nem biztos, hogy a lakosok ezt el tudják fogadni, hogy közben 
elzárják a kijárási lehetőséget a település irányába. Ezt át kell gondolni. A vasút tövében 
húzódó elkerülő út a legdrágább kivitelezésű, ezzel a megoldással is elégedettek lennének a 
lakosok, mert a közlekedésüket ez biztosítaná. Ezt kellene ismét előtérbe helyezni, és akkor 
beszélni a vételi ajánlatról, ha ezek közül a T-Plasztik Kft. konkrétan egyet meg tud 
valósítani. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: csak önállóan az utca aszfaltozása lehet elegendő 
feltétel, vagy nem?  
 
Tóth Imre képviselő: a lakosok véleményét nehéz lenne megfogalmazni erről.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: sok mindent elkövettek már a Tisza utcával, de nagyban 
az út minőségén nem sikerült javítani. Ha jobb minőségű úton tud 500 méter plusz távolság 
megtételével a parkig, akkor lehet, hogy ez megoldást jelentene. Ez gyorsabb megoldás 
lehetne, mint az elkerülő út, vagy a vasúttal tárgyalni.  
 
Tóth Imre képviselő: ha az aszfaltozást választaná a T-Plasztik Kft, és ebbe a képviselő-
testület beleegyezik, és felvállalják a lakosság esetleges nem egyetértését is, fontos lenne 
meghatározni egy szintet, hogy milyen mértékű és típusú aszfaltozás történjen az úton. Ha 
csak egy vékony aszfaltréteggel kerül megvalósításra, akkor 1 év múlva már kátyúzhat a 
NÜVI. Ebben az esetben elő kell írni a 4 cm-es aszfaltot, 2 cm-es koptatóréteggel. Garanciák 
kellenek az útra. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: lehet, hogy akkor ezt az alternatívát nem is 
kellene felajánlani. Milyen garanciát tudnak erre kérni? Ha ők fizetik az aszfaltozást, akkor a 
műszaki tartalomba sem tud beleszólni az önkormányzat.  
 
Tóth Imre képviselő: lehet kérni műszaki tartalmat. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ki fogja ezt leellenőrizni? 
 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd: alapvetően, amik elhangzottak nem jogkérdések, nem is ebből az 
aspektusból kíván hozzászólni. Több olyan dolog felmerült, amikről a végső megoldás esetén 
beszélni kell, egy megállapodást kevés lesz ehhez. Ebben a kérdésben, ami jelenleg fontos, a 
lakosok közvélemény kutatása, gondolja ez már megtörtént.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem volt még teljes közvélemény kutatás. 
 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd: érdemes lenne megkérdezni a lakosokat, leírni, hogy milyen 
lehetőségek vannak, és akkor kiderülne, hogy a többség melyiket tudná elfogadni. Lehetne 
utána egy olyan döntést hozni testületi szinten, ami jó, és ezután jönne a műszaki kérdés. Ha 
meg van a válasz a T-Plasztik részére, akkor utána le kell velük érdemben tárgyalni a 
feltételekről és a műszaki paramétereket meg kell határozni, okiratba kell fektetni, hogy ki mit 
vállal, és az adásvétel akkor lesz hatályos, ha a feltételek teljesültek. Erről elég lesz akkor 
beszélni, amikor már ott tart az ügy. Jelen pillanatban azt az opciót kell kiválasztani, amiről 
majd lehet érdemben tárgyalni. Ha a tárgyalás a T-Plasztik-kal lezárul, arról készül egy 
jegyzőkönyv, melyet a képviselő-testület jóváhagy, és akkor kell a feltételeket precízen 
kidolgozni. Javasolja, hogy mindenképpen előfeltételként szerepeljen akár az elkerülő út, akár 
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az aszfaltozás, vagy bármi, amihez kötni kívánja a testület az út eladását. A lakók 
véleményének kikérése nagyon fontos lenne.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha közvélemény kutatást végeznek a lakosok 
körében, akkor 3 alternatívát le kell írni, és szórólapot készíteni.  
 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd: levélben jobb lenne.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha a lakosokat megkérdezik, akkor most nem 
tudnak ebben a kérdésben döntést hozni. Ha csak az elkerülő út vagy a vasúti átjáró marad 
feltételként, akkor nem szükséges a lakosokat megkérdezni.  
 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd: lehet olyan döntés is hozni, hogy a polgármestert felhatalmazza a 
testület az egyeztetésre. 
 
Tóth Imre képviselő: javasolja, hogy a lakosok irányába végezzenek közvélemény kutatást, 
írják le a konkrét lehetőségeket, amelyeket a képviselő-testület elfogadhatónak találna az út 
értékesítése kapcsán, és a lakosság véleménye után meg kell nyilatkoztatni a T-Plasztik Kft-t, 
hogy egyáltalán van-e szándéka erre. Lehet, hogy az összes lehetőségtől mereven 
elzárkóznak, és csak vételi szándékuk van.  Tekintettel arra, hogy november van, így 
bármelyik kivitelezés kerül szóba nem tudják jelenleg megvalósítani, csak tavasztól, így van 
idő a döntésre. Elég rég óta húzódik ez az ügy, 1-2 hónap már nem fogja befolyásolni.  
 
Bertalan László képviselő: a lakosok már benn voltak egy korábbi képviselő-testületi ülésen, 
és egyértelműen elmondták, hogy ők nem szeretnének ott lezárt utat, ugyanúgy ki akarnak ott 
járni, mint eddig. Véleménye szerint vagy az elkerülő megépítése, vagy a vasúti átjáró 
megnyitása lehetne megoldás, és akkor minimális összegért eladja nekik az önkormányzat az 
utat. Akkor le tudnák zárni, így nekik is jó lenne, és a lakosoknak is jó lenne. Ha megkérdezik 
a lakosokat, akkor nem fognak abba beleegyezni, hogy egyirányú legyen a Tisza utca. 
Véleménye szerint nem lenne jó eredmény az, ha a Tisza utcát leaszfaltoznák, még akkor sem, 
ha az önkormányzat mondaná meg, hogy hogyan készüljön el az aszfalt. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: visszavonja a javaslatát a Tisza utca aszfaltozására 
vonatkozóan. 
 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd: érdemes nézni azért valamennyire a T-Plasztik Kft. érdekeit is, 
mert mégiscsak együtt él a település a társasággal, az ő érvei is ésszerűek az ő oldalukról 
nézve, valahogyan a kettő érdeket érdemes egymáshoz közelíteni. Az elkerülő útszakasz a 
lakosok megelégedését is szolgálná, többlet terhet nem jelentene nekik a közlekedésben.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: összegezné az eddigi javaslatokat. Két javaslat 
van jelenleg, az egyik, hogy lakossági közvélemény kutatást követően döntsön a képviselő-
testület, a másik javaslat az, hogy a testület hoz most egy döntést, hogy az elkerülő 
megépítése vagy a vasúti átjáró megnyitása esetén adja el az utat. 
 
Tóth Imre képviselő: azért javasolta a lakosság megkérdezését, mert akkor még a harmadik 
javaslat is érvényben volt, mely a Tisza utca leaszfaltozására vonatkozott. Egyetért Bertalan 
László képviselővel, hogy már ismerik a lakosság álláspontját, és tekintettel arra, hogy 
alpolgármester úr visszavonta a Tisza utca leaszfaltozásával kapcsolatos javaslatát, ezért 
visszavonja saját javaslatát is, így nem szükséges a lakosság megkérdezése. Egyetért azzal a 
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javaslattal, hogy a testület elfogadja a vételi ajánlatot, ha megépül az elkerülő út, vagy 
megnyitják a vasúti átjárót.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor az a javaslat maradt érvényben, hogy 
abban az esetben, ha a vasúti átjáró vagy az elkerülő út megépül, akkor a vételi ajánlatban 
szereplő nettó 1.500.000,- forint értéket elfogadják, viszont akkor nem tartanak igényt a 
különböző szolgalmi jogok bejegyzésére és a rendszámfelismerő sorompóra a lakosok 
érdekében sem. 
 
Tóth Imre képviselő: így van.  
 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd: mikor készült az értékbecslés? 
 
Lovász Imre jegyző: 2021. július 28-án. 
 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd: az egyéb részleteket majd meg kell beszélni, ha a T-Plasztik Kft. 
belemegy valamelyik ajánlatba, hogy ingatlancsere, vagy adományozás útján kerül-e az 
önkormányzat tulajdonába a vagyonrész.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha magánterületen épít utat, akkor az a kérdés, 
hogy hogyan használhatja bárki. 
 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd: magánterületet érint?  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem tudni még hogyan férne el.  
 
Dr. Deák Zoltán ügyvéd: mindenképpen meg kell beszélni a tulajdoni viszonyokat majd. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: most csak arról szükséges dönteni, hogy akkor 
fogadja el a testület a vételi ajánlatot, ha vagy az elkerülő út, vagy a vasúti átjáró megépül, és 
így nem tartanak igényt szolgalmi jog bejegyzésekre. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: kéri, hogy a teljesítéssel a T-Plasztik Kft. járjon el előbb, tehát 
az adásvétel előtt építse meg az elkerülő utat, vagy a vasúti átjárót. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen, ezt így gondolták. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: előszerződés megkötése lehetséges, ha és amennyiben a leírt 
feltételek teljesülnek.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha a határozatot megkapják biztosan fognak rá 
reagálni valamit. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az 
elhangzottak szerinti javaslatot? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
141/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 



 10 

A T-Plasztik Kft. újabb vételi ajánlatára 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a T-Plasztik 
Kft. vételi ajánlatát a Jászladány, Tisza u. 1894/2 hrsz-ú ingatlanra vonatkozóan.  
Képviselő-testület a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára 
figyelemmel, abban az esetben kívánja értékesíteni a T-Plasztik Kft. részére a 
Jászladány, Tisza u. 1894/2 hrsz-ú ingatlant a vételi ajánlatban szereplő nettó 
1.500.000,- Ft, azaz egymillió-ötszázezer forint összegért, ha a T-Plasztik Kft. vállalja 
az elkerülő út megépítésének összes költségét, vagy a Béke utcai vasúti átjáró 
megnyitásának összes költségét, annak érdekében, hogy a Tisza utca 2 irányból történő 
megközelíthetősége a továbbiakban is biztosított maradjon. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ T-Plasztik Kft.  

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a belső ellenőrzés 2022. évi ütemtervére, megbízási szerződés elfogadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, Lovász 
Imre jegyzőt kérdezi, hogy kívánja-e az írásos anyagot összefoglalni vagy kiegészíteni? 
 
Lovász Imre jegyző: tekintettel arra, hogy mindkét bizottság tárgyalta, így nem kívánja 
összefoglalni, kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság elfogadásra 
javasolja a 2022. évi belső ellenőrzési ütemtervet és a megbízási szerződést. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
megtárgyalta, és javasolja a 2022. év belső ellenőrzési ütemterv és a megbízási szerződés 
elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a két 
bizottság javaslatára a belső ellenőrzési tervet? 



 11 

A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
142/2021. (XI. 25.) sz. határozata 

 
A 2022. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az Önkormányzat 2022. évi 
belső ellenőrzési tervét, az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a két 
bizottság javaslatára a megbízási szerződést? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
143/2021. (XI. 25.) sz. határozata 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi belsőellenőrzési feladatainak 
ellátására megbízás szerződés elfogadásáról 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat 2022. évi belsőellenőrzési feladatainak ellátására vonatkozó megbízási 
szerződést az előterjesztés szerinti tartalommal. 
Képviselő-testület Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert bízza meg a megbízási 
szerződés aláírásával.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2021. évi tevékenységéről 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

  
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a Polgármesteri Hivatal beszámolójáról készült 
írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a Polgármesteri Hivatal éves beszámolója kötelező feladat, a munkaterv 
szerint erre a novemberi ülésre elkészült a beszámoló, melyet nem kíván kiegészíteni. 
Mindkét osztály részletesen elkészítette a beszámolóját, hogy milyen feladatokat látott el az 
adott évben. Amennyiben kérdés merül föl szívesen áll rendelkezésre.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
beszámoló elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a z ügyrendi 
bizottság javaslatára a Polgármesteri Hivatal 2021. évi beszámolóját az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
144/2021. (XI. 25.) sz. határozata 

 
A Polgármesteri Hivatal 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Polgármesteri Hivatal 2021. 
évi tevékenységéről szóló beszámolót az előterjesztés szerint, egyben megköszöni a 
Polgármesteri Hivatal dolgozóinak munkáját. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 

 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a Képviselő-testület 2022. évi munkatervére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a munkatervről készült írásos anyagot mindenki 
megkapta, melyet nem kíván szóban kiegészíteni. Az elmúlt évek gyakorlatát követve 
állították össze az időpontokat, a beérkezett javaslatok alapján. Ügyrendi bizottság tárgyalta, 
elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
2022. évi munkaterv elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
145/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
A képviselő-testület 2022. évi munkatervének elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság elfogadja a képviselő-testület 2022. évi munkatervét az 
előterjesztés szerinti tartalommal. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Intézményvezetők helyben, 
 4./ Napirendi pontok előadói 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Értéktár bizottság féléves beszámolójának elfogadására 
Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az értéktár bizottság féléves beszámolójáról 
készült írásos anyagot mindenki megkapta. Megkérdezi Kun Adrienn megbízott 
intézményvezetőt, hogy kívánja-e az írásos anyagot szóban kiegészíteni? 
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság elfogadásra 
javasolja a beszámolót az előterjesztés szerint. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a beszámolót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
146/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Az Értéktár bizottság féléves beszámolójának elfogadására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az Értéktár bizottság II. féléves 
beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
 3./ Értéktár bizottság – Kun Adrienn által 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a magánszemélyek kommunális adójáról szóló 5/2011. (III. 31.) 
önkormányzat rendelet módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a rendeletmódosításról készült írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: szeretné felvezetni azt is, hogy a 6. napirendi pont levételére miért volt 
szükség. A veszélyhelyzettel összefüggő átmeneti szabályokról szóló törvény december 2-án 
fog módosulni, és ennek következtében 2022. június 30-ig nem lehet az önkormányzat, illetve 
az önkormányzat költségvetési szerve által nyújtott szolgáltatásért, végzett tevékenységért 
megállapított díjat, az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás keretében felmerülő díjat, 
illetve egyéb díjfizetési kötelezettséget emelni. A képviselő-testület 1-2 hónappal ezelőtt két 
rendeletben is megemelte az étkezési térítési díjat, majd szükség lesz ezeknek a rendeleteknek 
a hatályon kívül helyezése, illetve emiatt nem lehet a mezőőri járulékot sem magasabb 
összegben megállapítani. Tekintettel arra, hogy a kommunális adó adóbevétel, ezért erre nem 
vonatkozik. Idei évben nem lehetett adót emelni, jelen szabályozás alapján jövő évre most 
még meg lehet emelni, azt még nem tudni, hogy a későbbiekben születik-e olyan döntés, hogy 
hatályon kívül kell helyezni. Tavaly december 18-án hozták meg azt a kormányrendeletet, 
amellyel a tavalyi emelést hatályon kívül kellett helyezni. Az előző testületi ülésen olyan 
döntés született, hogy a magánszemélyek kommunális adója 7.000,- forintra legyen 
megemelve a következő évtől, ennek megfelelően készítették elő a rendelet-tervezetet, 
melynek elfogadását javasolja.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
önkormányzati rendelet elfogadását az előterjesztés szerint. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatára a rendelet-tervezetet az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 6 igen, 1 nem szavazattal – minősített többséggel 
– elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzata Képviselő-testületének 
19/2021. (XI. 26.) önkormányzati rendelete 
a magánszemélyek kommunális adójáról 

 
(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 
 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az önkormányzati tűzoltóság támogatásával kapcsolatos döntés 
felülvizsgálatára 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az önkormányzati tűzoltósággal kapcsolatos 
írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság sérelmezte azt a döntését, hogy 
nem járul hozzá a tűzoltóság működéséhez, emiatt bejelentést tettek a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Kormányhivatal Hatósági Főosztály felé, és a Törvényességi Felügyeleti Osztály 
küldött egy megkeresését a képviselő-testületnek, amelyben megállapítja, hogy az előző 
testületi döntés magasabb szintű jogszabályokkal ellentétes, és javasolta a képviselő-
testületnek, hogy a következő soros ülésén, legkésőbb 2021. november 30-ig vizsgálja felül a 
Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság támogatásával kapcsolatos döntését. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság nem javasolja 
az önkormányzati tűzoltóság támogatásával kapcsolatos döntés módosítását. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a bírósági jegyzőkönyvet a kormányhivatal küldte? 
 
Lovász Imre jegyző: igen. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: az volt az alapkoncepció, hogy a testület elutasítja a kérelmet, és 
ha majd egyszer az összes eljárás végére érnek, akkor állami keretből le lehet majd igényelni 
mindent a perköltséggel együtt. Így, hogy a kormányhivatal felhívta a testület figyelmét arra, 
hogy ez törvénysértő, és így lesz pervesztes az önkormányzat, akkor is megigényelhető az 
állami támogatás? 
 
Lovász Imre jegyző: minden évben kiírják a rendkívüli önkormányzatok támogatásának a 
pályázati feltételeit, amit minimális mértékben szoktak változtatni. Az elmúlt években volt 
olyan sor, ahol az elvesztett per költségeit, az összes költséggel együtt lehetett megigényelni. 
Teljes mértékben nem fizeti meg az állam, de nagy részét igen. Tavaly volt egy hasonló eset, 
ott is a nagyrészt meg lehetett igényelni. 
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Dr. Mikola Nóra képviselő: abban az esetben is a kormányhivatal előre jelezte, hogy 
jogszabálysértést követett el az önkormányzat? 
 
Lovász Imre jegyző: nem, ott nem vett részt benne a kormányhivatal. Ennél a pályázatnál be 
kell nyújtani a bírósági döntést, meg kell jelölni az összeget, amelyet meg kíván igényelni az 
önkormányzat, és központilag lesz egy döntés, hogy ezt teljes mértékben odaadják-e vagy 
csak egy részét. Remélhetőleg a következő években is szerepel ez a sor a támogatási 
rendszerben.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
147/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
A Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság támogatásáról szóló döntés felülvizsgálatára 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Kormányhivatal Hatósági Főosztály Törvényességi Felügyeleti Osztály 
szakmai javaslatára felülvizsgálta a Jászkiséri Önkormányzati tűzoltóság 
támogatásával kapcsolatos döntését.  
Képviselő-testület az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel nem 
módosítja a 634/2021. (II. 24.) számú polgármesteri határozatot, valamint a 83/2021. 
(IX. 30.) számú képviselő-testületi határozatot, a Kormányhivatal javaslatát elutasítja, 
a képviselő-testület 2021. évben továbbra sem támogatja a Jászkiséri Önkormányzati 
Tűzoltóságot, tekintettel az önkormányzat szűkös anyagi helyzetére. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
 3./ Kormányhivatal, 
 4./ Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság 

 é r t e s ü l n e k .  
 

 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Vásárlási utalvány szabályzat elfogadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: az előző képviselő-testületi ülésen az a kérés volt, hogy keressék fel az 
összes felhasználási helyet, küldjék ki nekik az együttműködési megállapodást, és akkor 
látják azt, hogy mely üzletek vállalnák azt, hogy felhasználói helyként szerepeljen a vásárlási 
utalványban. 3 üzlet nem küldte vissza az együttműködési megállapodást, az Aroma pékség, a 
Kedvenc cukrászda és a Palackozott Italok boltja, így ezeket nem is tették bele a felhasználási 
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helyek közé. A felhasználási termékkörök közé ugyanaz az 5 termékkör kerülne, mint tavaly, 
élelmiszer, ruházat, tisztítószer, tüzelő, és gyógyszer. A vásárlási utalvány értékét az 
Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 10 ezer forintban javasolja megállapítani, 2 db 5.000,- 
forintos vásárlási utalványban. Az értéken túl még azt kellene beleírni a szabályzatba, hogy 
milyen céllal adja a támogatást a képviselő-testület, melyet az idei évi veszélyhelyzetre és a 
járványügyi készültségre figyelemmel és a várhatóan magas téli rezsiköltségek, mint 
alkalmanként jelentkező többletkiadások enyhítése érdekében nyújthatná a testület. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
vásárlási utalvány szabályzat elfogadását, amelyben javasolják a kibocsátási értéket 5.000,- 
forintban, a támogatás mértékét lakosonként 10.000,- forintban meghatározni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
148/2021. (XI. 25.) sz. határozata 

 
Vásárlási utalvány szabályzat elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára, valamint a képviselő-testület 129/2021. (X. 28.) számú 
határozatára figyelemmel elfogadja a vásárlási utalvány szabályzatot az előterjesztés 
szerint az alábbi kiegészítésekkel: 
 
A vásárlási utalvány szabályzat III. fejezet 5. pontjába az  

„A vásárlási utalványt a kibocsátó az általa meghatározott mennyiségben 
jogosult kibocsátani 5.000,- Ft-os kibocsátási értékben.”  

szövegrész,  

a IV. fejezet  1. bekezdés b. pontjába az  
„A természetbeni juttatásként, vásárlási utalvány formájában nyújtott települési 
támogatás mértékét és a jogosultak körét a képviselő-testület az alábbiak szerint 
határozta meg: 
Támogatásra jogosult az a 2021. október 27-ei állapot szerint jászladányi 
állandó lakóhellyel rendelkező lakos, akinek a háztartásában az egy főre jutó 
havi jövedelem a nettó 167.400,- forintot nem haladja meg.  
A támogatás mértéke 10.000,- forint/jogosult. 
A képviselő-testület a támogatást az idei évi veszélyhelyzetre és a járványügyi 
készültségre figyelemmel és a várhatóan magas téli rezsiköltségek, mint 
alkalmanként jelentkező többletkiadások enyhítése érdekében nyújtja.” 

szövegrész kerül. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k  
 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Tüzelőanyag vásárlási utalvány kibocsátásáról szóló szabályzat 
módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a település támogatási rendszer tartalmazza a tüzelőanyag támogatást, 
mely vásárlási utalvány formájában kerül megállapításra, ezért ez egy hosszabb távú 
szabályzat lenne. Az előző képviselő-testületi ülésen az a döntés született, hogy az 
önkormányzat hívja fel az üzletek figyelmét arra, hogy jelentkezhetnek felhasználási helynek. 
Meg volt szabva a feltétel, hogy meddig lehetett visszaküldeni az együttműködési 
megállapodást, illetve igazolni kellett azt, hogy ők ténylegesen engedéllyel értékesíthetnek 
tüzelőanyagot. Összességében 5 olyan üzlet van, amelyikkel meg tudják kötni az 
együttműködési megállapodást, ők jogosultak a tüzelőanyag értékesítésre is, a Coop Abc, a 
Morgó-BNVI Kft., a Táp-takarmány bolt, a Táp-Terménybolt, és a Vegyesiparcikk. 
Véletlenül kimaradt az előterjesztett szabályzatból a Tüzép, még velük is van megállapodás, 
ők az eredeti szabályzatban is benne voltak.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
tüzelőanyag szabályzat módosítását az előterjesztés szerint. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
kiegészítéssel együtt a tüzelőanyag vásárlási utalvány kibocsátásáról szóló szabályzat 
módosítását? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
149/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
A Tüzelőanyag vásárlási utalvány kibocsátásáról szóló szabályzat módosítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a tüzelőanyag vásárlási utalvány 
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kibocsátásáról szóló szabályzat módosítását, mely alapján a felhasználási helyek az 
alábbiakra módosulnak:  
 
Felhasználási helyek: 
 

Coop ABC  Jászladány, Kossuth Lajos u. 93. 
Morgó-BNVI Kft. Jászladány, Kossuth L. út 64.  
Táp-takarmány bolt Jászladány, Rózsa u. 11. 
Táp-Terménybolt  Jászladány, Petőfi S. u. 21. 
TÉBA Tüzép Jászladány, Kossuth L. út. 8. 
Vegyesiparcikk  Jászladány, Petőfi S. u. 3. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k  
 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a 786/2020. (XI. 27.) számú Polgármesteri határozat módosítására, 2021. 
évi képviselői beszámoló formájának meghatározása, Ladányi Hírek ingyenes számának 
biztosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: 2020-ban a képviselő-testület javaslatára 
született egy olyan polgármesteri határozat, hogy a covid helyzetre tekintettel a falugyűlés 
nem kerül megtartásra, és a falugyűlésen történő kötelező képviselői beszámolókat nem 
szóban, hanem írásban kérték, és kérik most is, egy előzetes felmérés alapján. 1 képviselő 
volt, aki nem javasolta az írásos beszámolót, mivel a többiek igen, így kiküldésre is került az 
email, hogy mindenki szíveskedjen írásban elkészíteni a beszámolót. Erről szükséges 
határozatot hozni. A tavalyi évhez hasonlóan az írásos beszámolók a Ladányi Hírekben 
jelennek meg, melyet ingyenesen biztosítanak a lakosok számára, és minden háztartásba 
eljuttatják. Ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat 
született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
786/2020. (XI. 27.) számú Polgármesteri határozat módosítását, és javasolja a 2021. évi 
képviselői beszámolókat írott formában a Ladányi Hírek decemberi számában megjelentetni, 
tekintettel arra, hogy a járványügyi helyzet miatt a falugyűlés nem kerül megtartásra. A 
bizottság továbbá javasolja, hogy az önkormányzat háztartásonként 1 példányt biztosítson 
ingyenesen a Ladányi Hírek decemberi számából. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Lovász Imre jegyző: tavalyi évben 1600 példány ingyenes megjelenéséről döntött a 
képviselő-testület. 1 darab Ladányi Hírek ára 180,- forint+5% Áfa, így 189,- forint/db a 
nyomtatás költsége. Az 1600 darab újság 302.400,- forint költséget jelentene.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek eltérő javaslata? 
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Dr. Mikola Nóra képviselő: tavaly meg volt szabva a karakter, hogy mennyit kell írni. Lehet 
sok mindenről írni természetesen, de javasolja a szerkesztőség felé, hogy lehetne egy 
bevezető és egy befejező rész, ami összefoglalná, hogy milyen jogszabályok és korlátozások 
kötötték a testület működését ebben az évben. Igaz, hogy írásban mindenről kaptak értesítést, 
de ténylegesen nagyon kevés dologban vettek részt. Szeretné, ha egységes gondolattal fűznék 
fel a képviselői beszámolókat, és a karaktereket szabályozni fél oldalban, egy A/4-es részen 
ketten elférnének. Állapodjanak már meg abban, hogy ne az általánosságokról írjanak, hanem 
mindenki írjon 3-4 mondatot, amit a magáénak érzett, azt írja le.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a polgármesteri beszámolóban ezzel fog kezdeni, 
leírja azt az időintervallumot, amikor nem lehetett képviselő-testületi ülést tartani, ezáltal 
döntést sem hozni. Azt is le fogja írni, hogy a polgármesteri hatáskörben hozott döntéseket 
megelőzte a képviselőkkel történt egyeztetés. Már érkezett meg beszámoló. Az egy oldalas 
beszámolót nem lehet 3-4 mondatba beletenni. Nem is várja el attól a képviselőtől, aki 
elküldte 1 oldalban, hogy rövidítse le, mert ő leírta 1 oldalban azokat a dolgokat, amiket ő 
átélt, vagy képviselt a lakosság irányába. Leírja, hogy ő hogyan látja ezt a rendszert, jó, vagy 
nem jó, mely mindenkinek a magánvéleménye, és mi az, ami az ő életében eseménydúsabb 
volt önkormányzati szempontból, esetleg másik képviselő részéről nem. Ha valakinek kicsit 
mozgalmasabb volt az önkormányzati élet, míg a másik képviselőnek kevésbé, nem gondolná, 
hogy karakterszámra kellene meghatározni, mert lehet, hogy egyébként lenne olyan is, aki a 
3-4 mondatot sem tudná megtölteni, csak általánosságról fog írni. Ha valaki többet szeretne, 
akkor írjon többet. 
 
Gyárfás Lajos képviselő: tavaly úgy volt, hogy mindenki kapott 1 oldalt a Ladányi Hírekbe 
attól függetlenül, hogy mekkora a fényképe, és hogy mit írt, nagyjából mindenki kitöltötte. 
Most úgy gondolták, hogy lenne egy kerete elől és hátul, utána egymás után jönnének a 
képviselők sorban, bárki bármennyit is ír, és ha kinyitnák az újság közepét, akkor ott 
mindnyájan elférnének.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem vár senkitől nagy beszámolót, ha fél oldal 
sikerül, az is rendben van. Le lehet írni a terveket, célokat, vagy le lehet írni, amit közösen 
mégis meg tudtak valósítani. Ki lehet emelni egy-egy döntést, ami számára fontos volt, vagy 
ha hátrányosan érintette akár egy rendeletmódosítás, akár egy határozat. Ilyen lehet például a 
településtámogatási rendelet módosítása, mert nem mindenki értett vele egyet. Saját maga 
sem értett vele egyet, de nem tudtak mit tenni, kötelező volt módosítani, esetleg ezt is ki lehet 
emelni. Leírhatják, hogy a lakosok számára ez előnytelen döntés volt, de kénytelen volt 
meghozni ezt a testület. A vásárlási utalványnál is nagyon szidták az önkormányzatot, hogy 
kérelmet kell leadni, míg tavaly alanyi jogon járt, akár ezt is meg lehet magyarázni. A lakosok 
szempontjából nekik igazuk van, de az önkormányzat sem boldog attól, hogy 3-szor, 4-szer 
kell nekifutni egy kérelemnek, mert el kell venni a kérelmet, föl kell vinni a rendszerbe, 
határozatot kell hozni, és ki is kell osztani. Ilyen megközelítésből is lehet, akár 1-1 témát 
kiemelni, és képviselőként azt a lakosok felé kommunikálni.  
 
Gyárfás Lajos képviselő: ezt támogatja, és jó ötletnek tartja, csak ehhez jó lenne tudni, hogy 
melyik képviselő miről ír.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mindenki a saját szemszögéből írja le a saját 
tapasztalatait.  
 
Gyárfás Lajos képviselő: ha leírja ezt a bónt, és közben Éva is ír róla? 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az nem baj. Mindenki úgy írja le, ahogyan látja, 
ahogyan tapasztalja, ahogyan a lakossági panaszok és reklamációk hozzá érkeznek. Ha 
bármilyen döntést hoz a képviselő-testület, és megreklamálja a lakosság, az eljut a 
képviselőkhöz. Bármi leírható, amivel a lakosok megkeresték közvetlenül a képviselőket, és 
le kellett reagálniuk.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: mindig előveszi az előző évi beszámolót, mert a váza szinte 
mindig ugyanaz, most is írt a vásárlási utalványról, melyben kifejtette, hogy a 
törvényességnek megfelelő döntést kellett hozni. 
 
Bertalan László képviselő: eddig az volt a kérdés, hogy írásban, vagy szóban történjen a 
beszámoló. Most eldöntötték, hogy írásban történjen, mindenki döntse el saját maga, hogy 
mennyit ír. Van, aki bővebben fejezi ki magát, van, aki kevésbé bőven.  
 
Gyárfás Lajos képviselő: tavaly egységes volt, és mindenki 1 oldalt kapott. Ezt szerették 
volna megbeszélni, hogy lehetne most is egységes, egy keretbe foglalva.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: szándékosan nem szerették volna megszabni a 
terjedelmet.  
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: 2500 karakter körülbelül ¼-ed oldalt jelent, ami soknak 
tűnik, de beszerkesztve nem sok. Ahhoz még hozzá lehet szerkeszteni 1 darab képet. Azért 
lett 1 oldal tavaly, hogy kitöltésre kerüljön az oldal. A 2500 karakter nem irányadó, mert 
mindenki többet tud írni ennél, ettől ne ijedjen meg senki, azt mindenki tudja teljesíteni. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: tavaly volt az első érdemi beszámolója, akkor meg volt 
határozva, hogy mindenki kap egy oldalt, és egy fotó készül hozzá. Azt gondolta, hogy idén is 
egységes lesz minden képviselői beszámoló terjedelme.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem szeretné senkitől elvárni az egy oldalnyi 
szöveget. Ha hasonló terjedelmű beszámolók készülnek, akkor középre be lehet tenni 4 
képviselőt.  
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: a szerkesztést megoldják, azzal nem lesz probléma, 
mindenkiről készültek fotók, több rendezvényen is, azzal meg fogják oldani. Írjanak bátran jó 
sokat, mert véleménye szerint mindenkiben több van, mint 2500 karakter.  
 
Bertalan László képviselő: nem biztos, hogy mindenkinek csak arról kell írni, hogy mit 
csinál a testületi ülésen. Lehet írni arról is, hogy mit gondol az elmúlt időszakról, vagy a 
jövőbeni tervekről.  
 
Gyárfás Lajos képviselő: az a címe, hogy beszámoló, és ez zavaró. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen, beszámoló a képviselői munkáról. Minden 
képviselőt megkeres a lakosság részéről több személy is, akik reklamáltak, vagy megjegyzést 
tettek egy-egy döntéssel kapcsolatban.  
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: nagyon sokan végeznek a képviselői munkán túl más 
szervezetekben is munkát, esetleg arról is lehet írni.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem kell ragaszkodni ahhoz, hogy ez beszámoló, 
azt lenne jó leírni, hogy ki hogyan élte meg ezt az egy évet. Vannak pozitív és negatív dolgok 
egyaránt, mindkettőt le lehet írni. Holnap van a határidő a beszámolók elkészítésére. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
150/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
A 786/2020. (XI. 27.) számú Polgármesteri határozat módosítására, 2021. évi képviselői 
beszámoló formájának meghatározása, Ladányi Hírek ingyenes számának biztosítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a 786/2020. (XI. 27.) számú 
Polgármesteri határozat módosítását, és dönt arról, hogy a 2021. évi képviselői 
beszámolók írott formában a Ladányi Hírek decemberi számában kerülnek 
megjelenésre, tekintettel arra, hogy a járványügyi helyzet miatt a falugyűlés nem kerül 
megtartásra.  
Képviselő-testület a decemberi Ladányi Hírek helyi lapot 1600 példányban jelenteti 
meg december első hetében, melyet ingyenesen a lakosság részére bocsát, 
háztartásonként 1 példány biztosításával, amelynek költségét az önkormányzat 
költségvetéséből biztosítja. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-000035 azonosítószámon nyilvántartott „Komplex 
telepprogram Jászladányon II.” című projektben szakmai vezető kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Nyitrainé Kiss Katalin ennek a pályázatnak a 
szakmai vezetője, és mivel ő elhelyezkedett 8 órában más munkahelyen, más munkakörben, 
így kérte, hogy szüntessék meg a jogviszonyát. A projekt igényli a szakmai vezetőt a 
pályázatban rendelkezésre álló összeg fedezetet biztosít arra, hogy szakmai vezetőt 
foglalkoztassanak tovább. 3 árajánlatot kért be az önkormányzat, melyből a legkedvezőbb 
ajánlatot Tarcsa Istvánné nyújtotta be. 100%-osan finanszírozott pályázat, elméletileg nem 
kerül az önkormányzatnak költségébe. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: neki nem kellett becsatolni az iskolai végzettségét? 
 
Lovász Imre jegyző: biztos, hogy rendelkezik a szükséges szakmai végzettséggel, mert az 
előző komplex telepprogramban is ő volt a szakmai vezető, akkor rálátásuk volt, hogy 
felsőfokú szociális végzettséggel rendelkezik, illetve másik szociális intézményben is 
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intézményvezetőként dolgozott mielőtt nyugdíjba vonult. Biztosan a kolléganőnél is megvan 
a bizonyítvány, csak nem küldte meg az anyaghoz.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ebben a komplex telepprogramban csak a ködben 
tapogatóznak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: december 9-én lesz egy soron kívüli testületi 
ülés, amelyre részletes beszámoló készül a komplex telepprogramról. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: látja, hogy 80%-os áremelkedés történt. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az a program egyik része. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: igen, az még el sem indult. Nem tudja, hogy azok a 
személyek, akiket kijelöltek benne vannak-e a programban, vagy ha napszámban dolgoznak, 
akkor nincsenek benne. Ezeket nem látja tisztán. Mindenki csak mellébeszél. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: el fognak jönni azok a személyek, akik részt 
vesznek a programban, és válaszolni fognak minden kérdésre. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: amikor legutoljára ott voltak az alapszolgáltatónál, akkor 
is megkérdezte, hogy az ott jelenlévőkön kívül ki akarja ezt a programot? Utána odament 
Ilona, és elmondta, hogy igaza van. Ez már azután volt, hogy ő is próbált dolgokat végigvinni, 
ezek a személyek megígérték neki, utána pedig ott ült a kolléganőjével kettesben, mert nem 
mentek el az emberek.  
 
Tóth Imre képviselő: azért szól a megbízási szerződés 2023. augusztus 31-ig, mert akkor ér 
véget a program? Akkorra megvalósulnak az ingatlanok kérdései is? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen. 
 
Lovász Imre jegyző: igen, ez a végső befejezési határidő. Mindkét résznél más a határidő. Az 
építési beruházásnál 2023. február 18, a képzéses résznél pedig ez a későbbi időpont. 

(További kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Tarcsa Istvánné 
megbízásával a szakmai vezetői feladatok ellátására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
151/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Az EFOP-1.6.2-16-2017-000035 azonosítószámon nyilvántartott „Komplex 
telepprogram Jászladányon II.” című projektben szakmai vezetői feladatok ellátására 
szakember kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-1.6.2-16-2017-
00035 azonosítószámú „Komplex telepprogram Jászladányon II” című projektben 
2022. január 1-től 2023. augusztus 31-ig a szakmai vezetői feladatok ellátására Tarcsa 
Istvánné (5052 Újszász Galamb út 10/A) ajánlatát fogadja el bruttó 6.750.000,- Ft 
értékben. 
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Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, valamint megbízza 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert 2022. január 1-től 2023. augusztus 31-ig 
tartó megbízási szerződés megkötésével. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés állami tulajdonú ingatlanok ingyenes önkormányzati tulajdonba adására 
irányuló önkormányzati igény benyújtására  
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: Jászladány belterületén 3 olyan ingatlan van, melyet a NÜVI 
közfoglalkoztatás keretén belül minden évben megművel. A Béke utca 1/A ingatlanon vannak 
a fóliasátrak jelenleg. Ez a 3 ingatlan jelenleg a Magyar Állam tulajdonában, illetve 2 a 
Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. vagyonkezelésében van. Évek óta folyamatos levelezés 
folyik a Magyar Állammal és a vagyonkezelővel, az önkormányzat szerette volna ezeknek az 
ingatlanoknak a tulajdonjogát megszerezni, első körben árverésen, másod körben pedig kapott 
az önkormányzat egy eladási ajánlatot, mely nagyon komoly összeget tartalmazott. Ennél 
jóval kevesebbet ér az ingatlan. Most jutott el oda az egyeztetés, hogy próbáljanak meg 
ingyenes átruházásra vonatkozó kérelmet benyújtani. Azt lehet még tudni, hogy az 
önkormányzatok részére évente összesen 20 milliárd forint értékben nyújthatnak ingyenesen 
ingatlanokat az állam részéről. A Kormány dönt ebben negyedévente, amennyiben pozitív 
döntés születne, úgy akkor 15 évig nem lehet elidegeníteni, a meghatározott feladatra kell 
használni, illetve a hasznosításról évente kötelező beszámolni. A testületi határozat mintát 
közzétették, annak alapján lett kitöltve, közfoglalkoztatás miatt lenne szükség rá. Azt nem 
tudni, hogy mikor lesz a döntés, és hogy ténylegesen hozzájárulnak-e.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
ingatlanok ingyenes átruházására vonatkozó kérelem benyújtását.  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
152/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
A Magyar Állam tulajdonában lévő Jászladány, belterület 1914, 389/1, és 389/2 hrsz. 
alatti ingatlanok Jászladány Nagyközségi Önkormányzat részére történő ingyenes 
átruházására irányuló kérelem benyújtására 
 

1. Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 
2011. évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak valamint az állami vagyonról szóló 
2007. évi CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti 
Vagyonkezelő Zrt-nél kezdeményezi és kérelmezi  

- a Magyar Állam tulajdonában lévő Jászladány, Béke utca 1/A. szám, 1914 
helyrajzi számon felvett, kivett beépítetlen terület megnevezésű, 1646 m2 területű 
ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának 

- a Magyar Állam tulajdonában és a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. 
vagyonkezelésében lévő Jászladány, Arany János u. 7. szám, 389/1 helyrajzi 
számon felvett, kivett beépítetlen terület megnevezésű, 1047 m2 területű ingatlan 
1/1 tulajdoni hányadának és  

- a Magyar Állam tulajdonában és a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. 
vagyonkezelésében lévő Jászladány, Arany János u. 9. szám, 389/2 helyrajzi 
számon felvett, kivett beépítetlen terület megnevezésű, 1050 m2 területű ingatlan 
1/1 tulajdoni hányadának 
ingyenes önkormányzati tulajdonba adását. 
 

2. Az ingatlanokat az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 5. és 9. pontjaiban meghatározott 
köztisztaság, települési környezet tisztaság biztosítása, valamint helyiséggazdálkodás 
feladatainak ellátása érdekében kívánja tulajdonba venni és mezőgazdasági termelési 
célra kívánja felhasználni. 

 
3. Jászladány Nagyközségi Önkormányzat vállalja a tulajdonba adás érdekében 

felmerülő költségek – ideértve a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségét 
– megtérítését. 

 
4. Az igényelt ingatlan nem áll (örökségvédelmi / természetvédelmi / helyi / Natura 

2000) védettség alatt.  
 

5. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Jászladány, Béke utca 1/A. 
szám, 1914 hrsz.-ú, Jászladány, Arany János u. 7. szám, 389/1 hrsz-ú és Jászladány, 
Arany János u. 7. szám, 389/2 hrsz-ú ingatlanok ingyenes önkormányzati tulajdonba 
adásával kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, és 
valamennyi nyilatkozatot megtegyen. 

 
6. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Jászladány, Béke utca 1/A. 

szám, 1914 hrsz.-ú, Jászladány, Arany János u. 7. szám, 389/1 hrsz-ú és Jászladány, 
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Arany János u. 7. szám, 389/2 hrsz-ú ingatlanok ingyenes önkormányzati tulajdonba 
adására vonatkozó megállapodást aláírja. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezető 
megbízásának meghosszabbítására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: 2021. december 31-én lejár Kun Adriennek az intézményvezetői 
megbízása, ezért került az előterjesztés a képviselő-testület elé. A javaslatban fél évre, tehát 
2022. január 1-től 2022. június 30-ig kerülne megbízásra, de legfeljebb az eredményes 
pályázati eljárás eredményes lefolytatásáig. Ha megszületik a döntés, akkor a Magyar 
Államkincstárnál benyújtásra kerül a változás bejelentő. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
intézményvezető i megbízás meghosszabbítását. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
153/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Kun Adrienn Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
intézményvezető megbízásának meghosszabbítására  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Munka 
Törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény és a kulturális tevékenységet végző 
közalkalmazottakról szóló 475/2020. (X.30.) Kormányrendelet előírásaira 
figyelemmel 

Kun Adriennt 

 (szül: Jászberény, 1977.10.24., a.n: Kun Mária, lakcím: 5055 Jászladány, Mátyás 
u.14.sz.) továbbra is megbízza a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és 
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Könyvtár intézményvezetői feladatainak ellátásával 2022. június 30.napjáig,  de 
legfeljebb az a pályázati eljárás eredményes lefolytatásáig. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár helyben, 
 4./ Kun Adrienn, 5055 Jászladány, Mátyás u.14. sz., 
 5./ Magyar Államkincstár Szolnok, Liget u. 6. sz. 
  é r t e s ü l n e k .  

 
1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a 2022. évi Járási Startmunka mintaprogram mezőgazdasági, helyi 
sajátosságokra épülő közfoglalkoztatás, valamint szociális jellegű program pályázat 
benyújtására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Bagi Zsolt Arnold megbízott intézményvezető 
javaslatára az önkormányzat szeretne részt venni a 2022. évi járási startmunka 
mintaprogramban, melyhez képviselő-testületi határozat szükséges. Ügyrendi bizottság 
tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázat benyújtását, valamint javasolja a közmunka programban megtermelt termények 
szociális alapon történő nem szétosztását.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ez a program nem annyira jó, ennek csak az anyagi része 
jó. Amíg finanszírozzák, addig folytatják ezt a tevékenységet. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a pályázat benyújtását? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
154/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
A 2022. évi Járási Startmunka mintaprogram mezőgazdasági, helyi sajátosságokra 
épülő közfoglalkoztatás, valamint szociális jellegű program pályázat benyújtására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat a 2022. évi Járási Startmunka mintaprogram 
mezőgazdasági, helyi sajátosságokra épülő közfoglalkoztatás, valamint szociális 
jellegű program vonatkozásában pályázatot nyújt be. 

Képviselő-testület  
− a mezőgazdasági programot  

10 fő foglalkoztatásával 2022. 03. 01-től 2023. 02. 28-ig, 
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− a helyi sajátosságokra épülő közfoglalkoztatási programot  
5 fő foglalkoztatásával 2022. 03. 01-től 2023. 02. 28-ig, 

− a szociális jellegű programot  
26 fő foglalkoztatásával 2022. 03. 01-től 2023. 02. 28-ig  

támogatja. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára, hogy a megtermelt termékeket nem osztják szét szociális rászorultság 
alapján? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
155/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
A 2022. évi Járási Startmunka mintaprogramban megtermelt termények 
felhasználásáról  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat képviselő-testület dönt arról, hogy a 2022. évi 
járási startmunka mintaprogram keretében megtermelt terményekből nem lesz 
szociális alapon való szétosztás.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének szervezeti 
és működési szabályzatáról szóló 17/2019. (X. 22.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: kistelepülések művelődési házainak infrastrukturális fejlesztésének 
támogatására írt ki pályázatot az Emberi Erőforrások Minisztériuma, melyre a 3-10 ezer 
lakosú kistelepülések pályázhatnak. Előírás, hogy a pályázatban meghatározott TEÁOR 
számok valamelyikével szükséges rendelkezni. Az önkormányzat TEÁOR számait a 
szervezeti és működési szabályzat 3. számú melléklete tartalmazza. Ez a rendeletmódosítás 
arról szólna, hogy a 9499 Máshová nem sorolt egyéb közösségi, társadalmi tevékenység 
megnevezésű TEÁOR szám belekerülne a rendeletbe, ezt követően lehetne pályázatot 
benyújtani.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
rendeletmódosítás elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal.  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendeletmódosítást az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

20/2021. (XI. 26.) önkormányzati rendelete  
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének szervezeti és működési 

szabályzatáról szóló 17/2019. (X. 22.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a térítési díjak emeléséről szóló önkormányzati rendeletek hatályba nem 
lépésről szóló önkormányzati rendelet elfogadására 
Előadó: Lovász Imre jegyző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: az előző testületi ülésen született két olyan rendelet, a gyermek és a 
felnőtt térítési díj emelés, melyek még nem léptek hatályba, és tekintettel arra, hogy nem is 
lehet térítési díjat emelni 2022. június 30-ig, így a jelenlegi rendelet arról szólna, hogy a még 
hatályba nem lépett rendeletek nem fognak hatályba lépni. Remélhetőleg 2022. július 1-től 
lehet majd díjat emelni. Azért nem szerették volna, ha az elfogadott módosítások hatálya 
tolódott volna július 1-re, mert addig még a nyersanyagnormák rengeteget emelkedhetnek, 
ezért érdemes lesz július 1-et megelőzően újra behozni a képviselő-testület elé, a friss 
számokkal átgondolni az emelés mértékét. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: saját részéről nem tudja ezt elfogadni, még akkor sem, ha 
tudja, hogy ezt törvényi előírás miatt el kell fogadni. Mielőtt az emelést a képviselő-testület 
elfogadta, már azelőtt élelmezésvezető asszonnyal folyamatosan gondolkodtak azon, hogy 
mennyivel kellene emelni a térítési díjat, mert olyan mértékben emelkednek az élelmiszer 
árak, hogy nem tudnak lépést tartani vele. Ha a díjemelést még egy fél évre befagyasztják, 
miközben az árakat nem fogják befagyasztani, nem tudja, hogy ezt hogyan fogják 
kigazdálkodni. Nem tudja, hogy hogyan fogják kompenzálni ezt a rengeteg adakozást, ami 
most megy. 
 
Lovász Imre jegyző: a szociális intézményben sem lehet emelni április 1-től. 
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Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: nagyon el kell gondolkozni a jövő évi 
költségvetésen. Olyan magas béremelések lesznek, hogy mindenképpen kellett volna díjakat 
emelni. Ha a finanszírozást nem fogják emelni, akkor nem fogják tudni tartani a költségvetést. 
Az intézményeknek is végig kellene gondolni, hogy ha nem engedik a díjemeléseket, akkor 
hogyan fognak működni. Nem lesz az önkormányzatnak saját bevétele.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: mérgében már azt mondta a telefonba, hogy majd 
igényelnek népkonyhás ételt.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a minimálbéremelés nagy nehézségeket fog okozni. 
Éppen a két legnagyobb intézmény nincsen lefinanszírozva, ahol majdnem 100 fő dolgozik. 
Ha a NÜVI-nél esetleg lesz többletbevétel, még akkor is lehet probléma. Ha nem lesz plusz 
munka, akkor a béreket sem fogják tudni fizetni.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: már többször beszéltek róla, hogy 
Jászalsószentgyörgy hogyan csinálja, hogy ők még ingatlanokat is tudnak vásárolni. Nekik 
minden feladatellátás át van adva más fenntartásba. Az óvodát és az iskolát a katolikus egyház 
működteti, a szociális alapszolgáltatást a Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás tartja fenn, a 
bölcsőde van még náluk, de annak az átadásán is gondolkoznak. Nincsen olyan feladat 
ellátása, a kötelező feladatokat is beleértve, amit az önkormányzat látna el. Minden át van 
adva a katolikus egyháznak, nagyon jó helyre. Megkapják az 1,6-os szorzót. A dolgozók nem 
élnek jobban, hiába jobb a finanszírozásuk, mint az önkormányzati szociális intézményben 
dolgozók. El lehet rajta gondolkozni, hogy a szociális intézményt átadják az államnak vagy az 
egyháznak, és az óvodát is, a NÜVI csak a kötelező karbantartási feladatokat fogja ellátni. 
Éppen a héten beszélt a jászkiséri polgármesterrel, hogy a városfejlesztési kft-ből vissza 
akarnak térni intézményi rendszerbe, mert ugyanúgy finanszírozni kell a kft működését is. 
Nincs nekik annyi bevételük, amiből fenn tudják tartani. Ha nem lenne itt sem intézmény, 
akikkel törődni kell, akkor a polgármesteri hivatalba sem kell annyi könyvelő, hanem elég 
kettő is. Az igazgatáson nem lehetnek kevesebben, mert a szociális keret jövő évre még 
magasabb lesz. Nem lesz művelődési ház, hanem a hivatalban lesz egy személy, mint 
Jászalsószentgyörgyön, aki egyedül megszervezi és végigkoordinálja a rendezvényeket. Erről 
el kell gondolkozni, mert ezt a döntést előbb-utóbb meg kell hozni, mert belekényszerítik az 
önkormányzatot. Akkor nem kell indulni a jelenlévőknek sem polgármesternek, sem 
képviselőnek, mert gazdaságilag rendben lesz az önkormányzat, de emberileg magukra 
haragítják a fél települést. Emberektől vesznek el munkát, mert nem biztos, hogy minden 
intézményben minden dolgozó megmarad. Lehet, hogy jobb lesz nekik, mint most. Jobb lesz 
az óvodának, a szociális intézménynek, a művelődési házból mindenki munkanélküli lesz, a 
NÜVI-ből úgyszintén. A konyhát is ki lehet adni külső vállalkozónak. El kell gondolkozni 
rajta, hogy ha nem lesz térítési díjemelés, akkor nem tudják fenntartani a konyhát, és el kell 
gondolkozni az átadáson. Utána nem lesz semmibe beleszólás, és nem lesz szükség képviselő-
testületre sem, mert nem kell döntéseket hozni. Akkor tud az önkormányzat házat venni a 
romák elől, mert a saját bevételeket arra költik, amire akarják. Azt nem tudja, mit csinálnának 
a házakkal, de mindegy.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: ezt 15 évvel ezelőtt kellett volna. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a konyhát ki akarták szervezni már korábban külsős 
vállalkozónak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az akkor indokolatlan lett volna, mert az a 
konyha nem termelt veszteséget akkor. Két személy személyi anyag ott lapult a 
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polgármesternél, indokolatlanul301.V.1424/2021/45. Ez most más eset. Ahhoz a konyhához 
akkor nem kellett pénzt hozzátenni, mert azt lefinanszírozta az állam, és kitermelte a konyha a 
működést. Ha most megvizsgálnák a szociális otthon bentlakásos részét, ami nem kötelező 
feladat, ahhoz sok pénzt kell hozzátenni. A művelődési házhoz is tesznek pénzt, az sem 
kötelező feladat. Tesznek pénzt a NÜVI-be. Egyedül az óvoda az, amihez nem kell pénzt 
tenni, hanem még megtakarítás keletkezik. Ez egy ördögi kör. Ha nem lenne ennyi intézmény, 
akkor a polgármesteri hivatal is kisebb létszámmal tudna működni. 

 (További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a rendelet 
tervezetet az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

21/2021. (XI. 26.) önkormányzati rendelete 
a térítési díjak emeléséről szóló önkormányzati rendeletek hatályba nem lépéséről 

 
(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 
 
1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Egyebek 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Bajzáthné Bertalan Ildikó írásban ajánlotta fel 
tiszteletdíját. 1 havi tiszteletdíjat a Vöröskereszt javára, amelyet a Tarcsáné Berinde Andrea 
gyermekeinek gyógykezelésére ajánlja, valamint 1 havi tiszteletdíjat a helyi Polgárőrségnek. 
Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e még valakinek az egyebek napirendi ponton belül 
ilyen szándéka, vagy más? 
 
Tóth Imre képviselő: szeretne majd szót kérni ezen a napirendi ponton belül.  
 
Bertalan László képviselő: 1 havi tiszteletdíjat szeretne felajánlani a polgárőrség részére. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: 1 havi költségtérítését felajánlja a vöröskereszt részére.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: 1 havi tiszteletdíját felajánlja a vöröskereszt részére. 
 
Tóth Imre képviselő: az Idősek Otthona Közalapítvány Jászladány Nagyközség Lakosságáért 
részére felajánlja 2 havi tiszteletdíját. 
 
Gyárfás Lajos képviselő: 1 havi tiszteletdíját felajánlja a polgárőrség részére. 
 
D. Mikola Nóra képviselő: 1 havi tiszteletdíját felajánlja a polgárőrség részére. 

 (További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bajzáthné 
Bertalan Ildikó képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlásával a Vöröskereszt részére Tarcsáné 
Berinde Andrea gyermeke gyógykezelésének támogatására? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
156/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Bajzáthné Bertalan Ildikó képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi 
Bajzáthné Bertalan Ildikó képviselő november hónapra járó bruttó 48.350,- forint 
tiszteletdíj és 6.745,- forint járulékai, összesen bruttó 55.095,- Ft tiszteletdíj-
felajánlását a Magyar Vöröskereszt Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet 
Jászladányi Alapszervezete részére Tarcsáné Berinde Andrea gyermeke 
gyógykezelésének támogatására 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bajzáthné Bertalan Ildikó képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Vöröskereszt helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bajzáthné 
Bertalan Ildikó képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlásával a Jászladányi Polgárőr Egyesület 
támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
157/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Bajzáthné Bertalan Ildikó képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi 
Bajzáthné Bertalan Ildikó képviselő december hónapra járó bruttó 48.350,- forint 
tiszteletdíj és 6.745,- forint járulékai, összesen bruttó 55.095,- Ft tiszteletdíj-
felajánlását a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bajzáthné Bertalan Ildikó képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bertalan László 
képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlásával a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
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158/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Bertalan László képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bertalan 
László képviselő november hónapra járó bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 6.745,- 
forint járulékai, összesen bruttó 55.095,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Jászladányi 
Polgárőr Egyesület támogatására 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bertalan László képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  

 
(Bertalanné Drávucz Katalin polgármester elhagyja a tanácstermet,  
a képviselő-testület 6 fő képviselő jelenlétében folytatja munkáját.) 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bagi Zsolt alpolgármester 1 
havi költségtérítésének felajánlásával a Vöröskereszt támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
159/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester költségtérítésének felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bagi 
Zsolt Arnold alpolgármester december havi költségtérítés felajánlását bruttó 15.000,- 
forint összegben a Magyar Vöröskereszt Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet 
Jászladányi Alapszervezete támogatására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bagi Zsolt Arnold alpolgármester helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 

 4./ Magyar Vöröskereszt Jászladányi Alapszervezete 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Seresné Lados Éva 
képviselő 1 havi tiszteletdíjának felajánlásával a Vöröskereszt támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
160/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Seresné Lados Éva képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Seresné 
Lados Éva képviselő november hónapra járó, bruttó 54.850,- forint tiszteletdíj és 
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7.652,- forint járulékai, összesen bruttó 62.502,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Magyar 
Vöröskereszt Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet Jászladányi Alapszervezete 
támogatására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Seresné Lados Éva képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Magyar Vöröskereszt Jászladányi Alapszervezete 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Tóth Imre képviselő 2 havi 
tiszteletdíjának felajánlásával az Idősek Otthona Közalapítvány Jászladány Nagyközség 
Lakosságáért támogatására?  
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
161/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Tóth Imre képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Tóth 
Imre képviselő november és december hónapra járó, bruttó 54.850,- forint tiszteletdíj 
és 7.652,- forint járulékai, összesen bruttó 125.004,- Ft tiszteletdíj-felajánlását az 
Idősek Otthona Közalapítvány Jászladány Nagyközség Lakosságáért támogatására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Tóth Imre képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Idősek Otthona Közalapítvány Jászladány Nagyközség Lakosságáért 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Gyárfás Lajos képviselő 1 
havi tiszteletdíj felajánlásával a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
162/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Gyárfás Lajos képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Gyárfás 
Lajos képviselő november hónapra járó bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 6.745,- 
forint járulékai, összesen bruttó 55.095,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Jászladányi 
Polgárőr Egyesület támogatására 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Gyárfás Lajos képviselő helyben, 
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 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester szavazásra teszi, ki ért egyet  
Dr. Mikola Nóra képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlásával a Jászladányi Polgárőr Egyesület 
támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
163/2021. (XI. 25.) sz. határozata 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Dr. 
Mikola Nóra képviselő november hónapra járó bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 
6.745,- forint járulékai, összesen bruttó 55.095,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a 
Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Dr. Mikola Nóra képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: Tóth Imre képviselő úr jelezte, hogy még az egyebek 
napirendi ponton belül szeretne szólni, átadja neki a szót. 
 
Tóth Imre képviselő: úgy értesült, hogy a Galván üzem területén pálinkafőző nyílt. Úgy 
tudja, hogy lakott területen belül nem lehet pálinkafőzőt üzemeltetni. Jegyző úrtól kérdezi, 
hogy bejelentették ezt a tevékenységet? 
 
Lovász Imre jegyző: Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezetőt kérdezi, hogy van-e 
tudomásuk róla? 
 
Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető: nem tudja, az otthoni házi pálinkafőzőt az adóba 
kell bejelenteni. 
 
Tóth Imre képviselő: ez nem házi pálinkafőző. Hirdette a Ladányi Hírekben a pálinkafőzőt. 
 
Lovász Imre jegyző: a hivatalhoz ezt nem jelentették be. 
 
Tóth Imre képviselő: ilyen esetben hová kell fordulni, hogy valami történjen? Tudomása 
szerint a nagyüzemű pálinkafőzés lakott területen veszélyes üzemnek számít. Korábban nem 
engedélyezték ezt lakott területen, csak a lakott területtől meghatározott távolságra.  
 
Lovász Imre jegyző: utána fog nézni, hogy ki engedélyezi. Jegyzői és NAV hatáskör is van 
rá, hogy ellenőrzést folytassanak le.  




